
Beretning 2024.

I løbet af det sidste år har der ikke været huse til salg før lige her på det sidste, hvor et enkelt hus er 
blevet sat til salg. Vi håber, at både sælger og køber bliver glade for en evt. kommende handel.

Vores tilbagevendende debatemne: Vejene, er i god stand takket være en god aftale med vores 
vognmand. Vi prøver stadig at få en aftale med vores nabogrundejerforening om en fordeling af 
økonomien til vedligeholdelse, men vi er endnu ikke nået til en afklaring.

I det forløbne år været spændt på, hvad den nye postlov ville betyde for os. Heldigvis er det for 
udstykninger fra før 1971 endt med, at man kan, men ikke skal etablere fælles postkasseanlæg.

I årets løb har vi en enkelt gang skrevet til en grundejer vedrørende ordensreglerne og håber på, at 
tingene falder på plads.

En mere glædelig kommunikation var det, da vi kunne orientere om, at vi alle, uanset bopæl og el-
selskab, kunne få del i Andels overskud.

Nabohjælp: Vi vil gerne slå et slag for, at flere tilmelder sig Nabohjælp. Heldigvis har der 
tilsyneladende ikke været indbrud her i området, men et enkelt forsøg på indbrud har været 
konstateret i februar 24.

Der er styr på økonomien, men det foreslåede budget viser, at vi må regne med et underskud næste
regnskabsår, og sandsynligvis må vi forvente, at budgettet for 25/26 vil indeholde forslag til 
kontingentforhøjelse. 

Tak til Connie for kompetent varetagelse af vores økonomi. (Man kunne måske håbe på, at arbejdet 
med at udsende rykkere bliver mindre det kommende år?).

Ligeledes tak til Erling, der varetager kommunikationen med vores vognmand, så det hele tiden 
fungerer med vedligeholdelsen af vores veje.

Og tak også til vores revisorer, Britta og Martin, for at gennemse regnskaberne, og til Martin 
endvidere for en velbesøgt og som sædvanligt vellykket sommerfest. 


